亲爱的校友:

南洋团拜 2024

春节农历新年将近,南洋又迎来了一年一度欢庆新年团拜日! 如同往昔,三校现任与前任校长、师生、校友和家长们将同庆佳节并 献上美好的新年祝福。

团拜活动入场免费, 但因座位有限, 将仅限于南洋大家庭成员, 以先报先得的方式分配。

现场有精彩的节目表演以及精致小茶点招待各位来宾!



若您有开车,请把车停放在女皇路大牌 4 号邮编 260004 的公共停车场。

<u>报名</u> (https://forms.gle/p8Xw166CHfFAu96SA)截止于 2024年1月24日中午 (如反响热烈,报名可提前结束)。

由于活动通常会超额报名,如果您已注册但无法参加,请预先告知我们,以便候补名单上的其他成员可以获准参加。

除非另有通知,否则将依您的注册信息安排入场。

若有询问可发送电邮至 <u>enquiry@nanyang.org.sg</u>, 我们将尽快予以解答。

本活动非常欢迎志愿者-请于<u>这里</u>报名注册 (https://forms.gle/DNKxMHmsHrFaf5FQ7)。

我们不见不散哦!

南洋中小幼校友会 2024年团拜筹委会

Dear Alumni,

Nanyang Tuan Bai 2024

Celebrate 2024 Chinese New Year with our Nanyang Family principals and teachers (current and retired), staff, alumni, students and parents on 17th February 2024!

Admission is free but seats are limited and will be allocated on a first come, first served basis to members of the Nanyang Family.

Light refreshments will be served with exciting programs curated specially for you.



Should you drive, please park at Block 4 Queen's Road Singapore 260004's public car park.

<u>Registrations</u> (<u>https://forms.gle/p8Xw166CHfFAu96SA</u>) will close on 24 January 2024, at noon or when seats are fully redeemed

Due to the typical oversubscription of the event, please let us know if you are unable to attend after registration so that others on the waitlist-may take your place.

Admission onsite will be granted based on your registration information unless otherwise notified.

Queries may be directed to enquiry@nanyang.org.sg.

Volunteers for the event are most welcomed - please register here (https://forms.gle/DNKxMHmsHrFaf5FQ7)

We will see you there!

2024 Tuan Bai Organising Committee

Nanyang Schools Alumni Association